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توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
 فکر کن الان تو آلمان میگن توافق ایران 
و آمریکا بهم خورده بعد آلمانیا میگن ایران 
کجاس؟ یکی میگه همون کشور که استقلال 
توشه! به  هرحال رسانه های آلمان از استقلال 

زیاد می نویسن!
 بیشترین سیو آسیا رو رشید مظاهری داره 

ولی بیرانوند دروازه بان تیم ملیه!
* فراموش نکنید ذوب آهن برای برنده شدن 
از نقطه ضعف استقلال استفاده کرد و 10نفره 

شد!
 یه روز میرم اســتادیوم فولادشهر بین 
هوادارای ذوب آهن می شینم و یه دفعه اون 
بنر ذوب آهن محبوب فشارک رو پاره می کنم 

تا هممون راحت بشیم.
 من اونجایی تو زندگیم باختم که تا ساعت 

دو نصف شب پای نود نشستم!
  نگران نباشــید ای روحانی بــه اندازه 

سورپرایز میشید ای برانکو ترسناکه.
 ریختن توو پیــج قلعه نوعی دارن بهش 
فحش میدن ولی مهم اینه وقتی کاوه رفت، 

بهش فحش ندادن.
 آنقدر حس خوبیه دخترای دیوونه فوتبالو 
توو خیابون و متــرو و... می بینم که دارن با 

گوشی بازیو نگاه می کنن.
 فکر کنم ترامپ رباط شــجاعیانم قاطي 

برجام پاره کرد.
 میگن صداوســیما آلمان به دلیل باخت 
اســتقلال رو تیتراژ برنامه هاشون آهنگ 

غمگین گذاشتن!
* برانکو واقعا پروفســوره. پروفسور ۳ به ۲ 

باختن.
 دنی آلوز با قهرمانی جــام حذفی و با ۳۸ 
قهرمانی و جام، از این حیث در تاریخ فوتبال 

جهان رکورددار شد.

پشت پرده

35 روز تا جام جهانی

شاهکار مالی آقای با نفوذ با دلالی!

مرور اتفاقات مهمترین تورنمنت فوتبال جهان)14(

ژرمن ها اشک مارادونا را درآوردند

گفته می شــود یکی از نزدیکان مدیرعامل سابق 
یک باشــگاه لیگ برتری در حاشــیه عقد قرارداد با 
مربی خارجی مبلغ ناقابل 70 هزار دلار را به عنوان حق 
واسطه گری به جیب زده است. قرارداد مربی خارجی 
 مورد نظر با باشــگاه نزدیک به 400 هــزار دلار برای

 چند ماه بوده است که با توجه به توافقات پشت پرده در 
همان شروع کار فرد نزدیک به آقای مدیرعامل از نفوذ 
 بسیار زیاد خود استفاده می کند و سهم خود را از این

 اتفاق می گیرد. 
اعتراف سرمربی همه چیز را لو داد

قضیه اما چند ماه بعد و در حاشــیه مذاکرات آقای 
سرمربی با مدیران بعدی باشــگاه به صورت رسمی 
لو می رود، چراکه سرمربی در جلســات عنوان کرده 
که از باشــگاه طلب دارد و تمام پرداختی باشگاه به او 
150 هــزار دلار به عنوان پیش قســط و 70 هزار دلار 
دیگر بعد از چند هفته همکاری بوده است. در چنین 
شــرایطی مدیران تیم لیگ برتری با بررســی اسناد 
مالی متوجه می شــوند که در مدارک مالی مربوط به 
پرداخت پیش قسط قرارداد سرمربی،  عدد 250 هزار 
دلار ثبت و از حساب باشــگاه خارج شده است. به این 
ترتیب بررسی های بعدی نشان می دهد که فرد مذکور 
از همان ابتدای حضور سرمربی خارجی 70 هزار دلار 

سهم خود را از باشگاه دریافت می کند، و سپس زمانی 
که زمان پرداخت پول به مربی فرا می رســد،  مدیران 
باشگاه 150 هزار دلار به حساب او واریز  می کنند و پول 
دریافت شده توســط فرد نزدیک به مدیرعامل این جا 
به عدد پرداختی پیش قســط قــرارداد مربی اضافه و 

250 هزار دلار در اسناد مالی ثبت می شود. 
100 هزار دلار سهم ایجنت! 70 به ۳0!

در همین رابطه گفته می شود قرارداد طوری امضا 
شده که سهم ایجنت خارجی آقای سرمربی 100 هزار 
دلار در نظر گرفته شــده که همین پول بین ایجنت و 
فرد نزدیک به مدیرعامل تقســیم شــده است. البته 
از این پول تنها 30 هزار دلار به ایجنت رســیده است. 
درباره مدیربرنامه آقای ســرمربی ذکر این نکته هم 
ضروری است که او دو بازیکن بنجل خارجی دیگر هم 
به باشگاه در نقل و انتقالات داده بود که عملکرد فنی 
بسیار ضعیفی در تیم داشتند ولی پول خوبی به حساب 

واسطه های مورد نظر رساندند.
گفته می شــود این فرد سوء اســتفاده های مالی 
دیگری هم به واســطه نزدیکی خود بــا مدیرعامل از 
قراردادهای تجاری باشگاه  داشته و در مدت همکاری 
 توانسته با سوء اســتفاده از نفوذ خود به پول های قبل 

دست پیدا کند.

شهروند| چهاردهمین دوره جام جهانی فوتبال از 
8 ژوئن 1990 )18 خردادماه  سال 1369( به میزبانی 

کشور ایتالیا و با حضور 24 تیم برگزار شد.
میزبانی ای که قرار بود به ایران برسد

جام جهانی  1990در شــرایطی به میزبانی ایتالیا 
برگزار شــد که ایران هم یکی از کاندیداهای میزبانی 
این رقابت ها بود. قبل از انقلاب اسلامی در  سال1357 ، 
حکومت پادشاهی ایران درخواست خود را به فیفا برای 
میزبانی چهاردهمین دوره جام جهانی ارایه کرده بود. با 
این که تصور می شــد ایران و شوروی کاندیدای اصلی 
میزبانی این مسابقات باشند، درنهایت ایتالیا به عنوان 
میزبان معرفی شد. ایران با روی دادن انقلاب اسلامی 
از کاندیداتوری انصراف داد و شوروی سابق هم در این 

رقابت شکست خورد. 
بازگشت آمریکا و محرومیت عجیب ۲ تیم

ایتالیا، چکسلواکی، اتریش، آمریکا، کامرون، رومانی، 
آرژانتین، شوروی، برزیل، کاستاریکا، اسکاتلند، سوئد، 
آلمان  غربی، یوگســلاوی، کلمبیا، امارات، انگلستان، 
هلند، جمهوری ایرلند و مصــر، کره جنوبی، اروگوئه، 
اسپانیا و بلژیک 24 تیم حاضر در جام چهاردهم بودند. 
در این میان 3 تیم کاستاریکا، جمهوری ایرلند و امارات 
نخستین حضور خود را تجربه می کردند و آمریکا هم 
بعد از  40 سال بار دیگر توانست به جام جهانی راه پیدا 
کند. جالب این که کارســتاریکا و ایرلند در نخستین 
حضورشــان موفق به صعود به مراحل یک هشــتم و 
یک چهارم نهایی هم شــدند. نکته دیگــر مربوط به 
محرومیت مکزیک و شیلی از حضور در این رقابت ها 
بود. مکزیکی ها کــه دوره قبلی جام جهانی را میزبانی 
 کرده بودند، به دلیــل اســتفاده از بازیکن غیرمجاز 
صغر ســنی در جام جهانی جوانان بــا تصمیم فیفا از 
حضور در جام جهانی بزرگســالان محروم شــدند. 
همچنین شــیلی به خاطر تمــارض دروازه بانش که 
باعث معوق شدن بازی مقابل برزیل شده بود، با جریمه 
سنگینی مواجه شد. آنها نه تنها از جام جهانی 1990 

بلکه از دوره بعدی هم محروم شدند. 
رویای میزبان بر باد رفت

ایتالیا که برای دومین بــار میزبانی جام جهانی را بر 

عهده گرفته بود، امیدوار بود تا بتواند برای چهارمین 
مرتبه قهرمانــی بزرگترین رویــداد فوتبالی جهان 
را به دســت بیاورد. دروازه بان این تیــم یعنی »والتر 
زنگا« رکورد 517 دقیقه گل نخــوردن را در این دوره 
ثبت کرد. از ســوی دیگر »اســکیلاچی« 6 گل برای 
لاجوردی پوشان به ثمر رساند اما درنهایت این تیم در 
نیمه نهایی با سد محکم آرژانتین و مارادونا برخورد کرد. 
ایتالیا در نیمه نهایی برابر قهرمان دوره قبلی جام جهانی 
شکست خورد تا رویای کسب چهارمین جام بر باد برود 
و آنها دستشان در خانه از جام کوتاه بماند. ستاره این 
مسابقه بدون شک »ســرخیو گویکوچئا« دروازه بان 
آرژانتین بود که توانست 2 ضربه پنالتی را از لاجوردی ها 
بگیرد و باعث صعود تیمش به فینال شود. در بازی دیگر 
نیمه نهایی آلمان غربی نیز موفق شــد انگلیس را در 
ضربات پنالتی شکست دهد تا شاهد تکرار فینال دوره 

قبلی باشیم.
انتقام ژرمن ها بعد از 4 سال

فینال جام جهانــی 1990 دقیقا تکــرار رویارویی 
آرژانتیــن و آلمان غربــی در فینــال دوره قبلی این 
رقابت ها بــود. آرژانتینی هــا که در  ســال 1986 با 
درخشش دیگو مارادونا توانستند به دومین قهرمانی 
تاریخ خود دســت یابند، رویای دبل کــردن در این 
رقابت ها را در سر می پروراندند. از سوی دیگر ژرمن ها 
نیز برای گرفتن انتقام شکســت دوره قبلی از انگیزه 
بســیار بالایی برخوردار بودند. آلبی سلسته برخلاف 
جام جهانــی 1986 خیلی بازی های چشــم نوازی از 
خود نشــان نمی داد؛ اگر چه همچنــان مارادونا را در 
ترکیب خود داشت. فینال این رقابت ها به گفته بسیاری  
ازکارشناسان از بدترین و خسته کننده ترین فینال های 
جام جهانی بود. آرژانتینی ها در این مسابقه 3 بازیکن 
اخراجی داشتند و از آلمان غربی هم یک نفر اخراج شد. 
در اواسط بازی داور یک پنالتی به آلمان غربی اهدا کرد 
و آندریاس برمه زننده این پنالتی و تک گل این فینال 
ملالت بار شد. آرژانتین نخستین تیمی بود که در فینال 
جام جهانی موفق به زدن گل نشد و زمین بازی فینال 
را بدون گل زدن ترک کرد و مارادونا کاپیتان افسانه ای 

آرژانتین را به گریه واداشت. 

با شرایط کنونی نمایندگان AFC در سفر به ایران فقط برای 10 باشگاه مجوز حرفه ای صادر می کنند

لیگ برتر فصل آتی و روایت  6  ورزشگاه ناامن
  نفت مسجدسلیمان و نساجی قائمشهر برای حضور در لیگ برتر باید ورزشگاه های خود را استاندارد کنند
 رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ در گفت وگو با »شهروند«: برای باشگاه ها ضرب الاجل تعیین کردیم

شهروند|  درصورتی که »فولاد آره نا« برای میزبانی فولاد خوزستان در لیگ هجدهم آماده نشود، 
فصل آینده 14 ورزشگاه از بازی های 16 تیم لیگ برتری میزبانی خواهند کرد. با وجود بهبود وضع برخی 
از استادیوم ها نسبت به سال های گذشته، همچنان برخی از تیم ها در ورزشگاه ها از حریفان خود میزبانی 
می کنند که به هیچ وجه استانداردهای لازم برای برگزاری بازی ها در این سطح ندارند. معمولا این مشکل 
برای تیم هایی که تازه به لیگ برتر صعود می کنند، چشمگیرتر است و باعث واکنش مسئولان سازمان 
لیگ می شود؛ اگرچه درنهایت کمتر موردی به یاد داریم که تیم ها به خاطر کمبود امکانات از بازی در 
ورزشگاه خانگی خودشان محروم شده باشند. 6 ورزشگاه از میان 14 استادیوم میزبان در لیگ هجدهم 

دارای مشکلات عدیده هستند که باید در چند ماه فرصت پیش فصل این ایرادات برطرف شود.

ورزشــگاه نفت مسجدســلیمان به نام شهیدبهنام 
محمدی، نخستین اســتادیوم مدرن در تاریخ فوتبال 
ایران به حساب می آید که در  سال 1287 ساخته شده 
است. این ورزشــگاه که بیش از 100 سال قدمت دارد، 
در  سال 93 و بعد از صعود نفت مسجدسلیمان بازسازی 
شد اما همچنان مشکلاتی دارد. صعود دوباره نفتی های 
این شهر شاید باعث شود تا مسئولان به فکر بازسازی 
دوباره این ورزشگاه باشند. برپایی جشن قهرمانی نفت 
در لیگ دســته اول با بی نظمی تمام نشان داد که این 

ورزشــگاه خیلی هم برای میزبانی در لیگ برتر آماده 
نیست. مسئولان سازمان لیگ بابت ایرادات ورزشگاه 
شهیدبهنام محمدی هشــدار داده اند و مدیران نفت 
مسجدســلیمان هم درخواســت کرده انــد جزییات 
مشکلات این ورزشگاه به آنها گوشزد شود. البته نداشتن 
صندلی در برخی از سکوها که باعث می شود تماشاگران 
ایســتاده بازی را تماشــا کنند، امکانات پایین جایگاه 
خبرنگاران و همچنین چمــن نه چندان باکیفیت این 

استادیوم جزو ایرادات اصلی آن به حساب می آید.  از تهران شروع می کنیم؛ شــهری که با سقوط نفت 
تهران فصل آینده 4 نماینده در لیگ برتر خواهد داشت. 
استقلال و پرسپولیس که تکلیف شان مشخص است و 
در ورزشگاه آزادی میزبانی می کنند. پیکان چند سالی 
است به شــهر قدس کوچ کرده و بازهم در ورزشگاهی 
که نســبتا امکانات قابل قبولــی دارد، میزبان حریف 
خود خواهد بود. ســایپا نیز مثل فصل قبل در ورزشگاه 
دستگردی میزبانی می کند؛ در شرایطی که وضع چمن 
این استادیوم نگران کننده به نظر می آید. البته با این وضع 
استادیوم تختی در شرق تهران از بازی های لیگ برتری 
احتمالا به جز 2 مسابقه استقلال و پرسپولیس با سایپا 
رهایی می یابد و این یک فرصت خوب برای رفع نواقص 
این ورزشگاه قدیمی است. اصفهانی ها با تکمیل ورزشگاه 
نقش جهان خیال شان راحت تر شــده و از 2 استادیوم با 
امکانات مناسب یعنی فولادشــهر و نقش جهان برای 
میزبانی 2 تیم سپاهان و ذوب آهن بهره می برند. 2 تیم 
اهوازی یعنی فولاد و استقلال در این چند  سال به صورت 
مشترک از غدیر اســتفاده کردند اما شمارش معکوس 
برای افتتاح ورزشگاه اختصاصی فولاد آغاز شده و شاید 
تیم قرمزپوش خوزســتان در لیگ هجدهم به »فولاد 

آره نا« کوچ کند که امکاناتی به مراتب بهتر از غدیر خواهد 
داشت. تیم تازه وارد نفت مسجدسلیمان هم مثل گذشته 
در ورزشگاه بهنام محمدی این شهر میزبان خواهد بود 
که دارای مشکلاتی است. تختی آبادان نیز مثل همیشه 
از بازی طلایی پوشــان این شــهر میزبانی می کند. تیم 
تازه وارد نساجی مازندران که برای اولین بار به لیگ برتر 
وارد می شود، در شهید وطنی به مصاف حریفانش می رود 
که به گفته مسئولان سازمان لیگ مشکلات زیادی دارد. 
سپیدرود رشت همچنان روی چمن مصنوعی ورزشگاه 
ســردارجنگل میزبان تیم های لیگ برتری خواهد بود. 
تبریز هم در چند  سال اخیر با داشتن 2 ورزشگاه یعنی 
یادگار امام)ره( برای میزبانی تراکتورسازی و بنیان دیزل 
به عنوان اســتادیوم اختصاصی گسترش فولاد مشکل 
چندانی نداشته است. با سقوط سیاه جامگان، حالا پدیده 
تنها تیم لیگ برتری مشهد است که امیدوار است تمامی 
بازی های خانگی خود را در ورزشگاه مدرن امام رضا)ع( 
برگزار کند اما به دلایل غیرورزشی هنوز این مجوز صادر 
نشده است. در پایان هم پارس جنوبی مثل  سال گذشته 
در ورزشگاه شهدای جم از حریفانش میزبانی می کند، 

اگرچه این استادیوم همچنان نواقصی دارد. 

تیم تازه لیگ برتری شده نساجی مازندران با توجه به 
هواداران پرشــوری که در بازی های خانگی دارد، قطعا 
باید به هشدارهایی که پیرامون اصلاح امکانات ورزشگاه 
شهید وطنی قائمشهر داده شده، توجه کند. مسئولان 
سازمان لیگ هم بعد از صعود نســاجی این باشگاه را 
تهدید کردند کــه یا نواقص ورزشــگاه خانگی خود را 
رفع کند یا استادیوم دیگری را برای میزبانی بازی های 
خانگی خود در نظر بگیرد. نزدیکی ســکوها به زمین و 
قرارگرفتن تماشاگران پشــت فنس ها ایراداتی است 
که امنیت هواداران این تیم را به حداقل می رســاند. در 

ضمن پیش از این برخی از مسئولان بابت خطر ریزش 
سکوهای این ورزشگاه هشدار داده اند که جدی گرفته 
نشده؛ درحالی  که اکثر مواقع در استادیومی که 8 هزار 
نفر گنجایش دارد، حدود 51 هزار نفر نظاره گر بازی های 
نساجی هستند. البته وزیر ورزش هم با توجه به چنین 
وضعیتی بعد از صعود نساجی به لیگ برتر به مدیرکل 
ورزش و جوانان اســتان مازندران دستور داده تا سریعا 
مراحل بازسازی استادیوم شهید وطنی طی شود، چون 
در غیراینصورت در هر مسابقه احتمال وقوع یک فاجعه 

وجود دارد. 

تیم پارس جنوبی که فصل گذشــته برای نخستین بار در 
لیگ برتر به میدان رفت، در ابتدای حضور خود به دلیل نواقص 
پرتعداد با مشــکلات زیادی دست و پنجه نرم می کرد. حتی 
بحث انتقال میزبانی های این تیم به شهرهای دیگر هم مطرح 
بود تا این که مسئولان دست به کار شده و برخی از مشکلات را 
رفع کردند. البته همچنان نواقصی مثل ورودی و خروجی های 
محدود، نداشتن اسکوربورد، ضعیف بودن نورافکن ها و وضع 
نامناسب رختکن ها در ورزشــگاه شهدای جم وجود دارد که 

برای فصل جدید باید توسط مدیران باشگاه برطرف شود. 

سعید فتاحی، مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ درباره وجود نواقص پرتعداد در برخی از استادیوم های لیگ 
برتری به »شهروند« می گوید: »من با همه باشگاه ها به ویژه آنهایی که ورزشگاه خانگی شان دارای مشکلات زیادی است، 
صحبت کردم و هشدار دادم که باید ایرادات ورزشگاه ها برطرف شود. با مدیرعامل 2 تیم نفت مسجدسلیمان و نساجی 
مازندران هم به صورت ویژه مکاتبه داشتیم که باید برای حضور در لیگ برتر و میزبانی در ورزشگاه خانگی شان نواقصی 
که دارند را رفع کنند.  سال قبل هم با تیم هایی که به لیگ برتر آمدند، چنین چالشی داشتیم. به پارس جنوبی اخطار داده 
بودیم که باید ورزشگاهش را به لیگ برتر برساند و ضرب الاجلی تعیین کردیم که خدا را شکر این اتفاق هم رخ داد.« 
وی همچنین می افزاید: »الان هم برای باشگاه ها ضرب الاجل تعیین کردیم و نواقص استادیوم ها را به آنها اطلاع دادیم. 
AFC روی برخی از بخش ها تأکید ویژه ای دارد و باشگاه ها باید استانداردسازی لازم را در استادیوم های خانگی خود 
انجام دهند. امیدوارم برای لیگ جدید هیچ ورزشگاهی مشکل عمده ای نداشته باشد و بتوانیم بازی های خوبی را در 

سراسر کشور شاهد باشیم.«

طبق اخباری که چندی پیش منتشر شده بود، ناظران کنفدراسیون فوتبال آسیا اواخر اردیبهشت ماه راهی ایران خواهند 
شد تا از امکانات ورزشگاه های مختلف بازدید کنند. این اتفاق که هر ساله رخ می دهد، با تذکراتی برای باشگاه ها همراه است 
تا نواقص اســتادیوم های خود را برطرف کنند. سختگیری AFC هم هر سال بیشتر می شود؛ به ویژه برای تیم هایی که قرار 
است در لیگ قهرمانان آسیا فعالیت کنند. سال گذشته شاهد بودیم که نفت تهران با وجود قهرمانی در جام حذفی به لیگ 
قهرمانان آسیا نرفت و حتی عربستانی ها 2 تیم شان را از حضور در آسیا محروم کردند. یکی از موارد لازم برای دریافت پروانه 
حرفه ای سازی باشگاه ها همین ورزشگاه هاست. باید دید بعد از حضور ناظران کنفدراسیون فوتبال آسیا باشگاه های لیگ برتری 

چه نمره ای از AFC دریافت می کنند.

در حالی که شمال کشور با توجه به هوای معتدل یکی از بهترین مناطق کشور برای کشاورزی است، نماینده گیلان در لیگ 
برتر از داشتن یک ورزشگاه با چمن طبیعی محروم است. هر تیمی که به ورزشگاه سردار جنگل رشت برای بازی با سپیدرود 
می رود، با چالش بزرگی به نام بازی کردن روی چمن مصنوعی مواجه اســت. برگزاری بازی در سطح لیگ برتر روی چمن 
مصنوعی قبلا هم رخ داده اما خیلی جالب به نظر نمی رسد. بارها تیم های میهمان از این وضع گلایه کردند اما راه به جایی نبردند 
چون به جز سردار جنگل ورزشگاه عضدی رشت هم دارای چمن مصنوعی است. این استادیوم مشکلات دیگری هم دارد که 
در زمان ازدحام جمعیت بیشتر نمود پیدا می کند. در ضمن ورزشگاه سردار جنگل حتی برای تمرین کردن تیم سپیدرود هم 
دچار کمبود امکانات است. اخیرا بازیکنان این تیم اعلام کردند فقط در روزهای مسابقه می توانند از دوش آب گرم این استادیوم 

استفاده کنند و در غیر این صورت در تمرینات یا باید با آب سرد حمام کرده و یا بدون دوش گرفتن محل تمرین را ترک کنند!

 حتی افتتاح ورزشــگاه مدرن امام رضا)ع( هم باعث نشــد تا بار بازی های لیگ برتری از روی دوش استادیوم
 ثامن الائمه مشهد برداشته شود. واقع شــدن این ورزشگاه جدید در مرکز شهر باعث شده تا هنوز مجوز برگزاری 
بازی های بزرگ لیگ برتری صادر نشود. البته با سقوط سیاه جامگان حجم بازی های لیگ برتری در مشهد کاهش 
می یابد اما به نظر می رسد پدیده هم باید مثل گذشته اکثر بازی های خانگی خود را در ورزشگاه ثامن برگزار کند. 

دوری این ورزشگاه از شهر مشــهد و جاده ای نه 
چندان ایمن، باعــث نگرانی های زیــادی برای 
هواداران این شهر شده است. بازیکنان و کادرفنی 
پدیده هم بارها درخواست انتقال بازی های خود 
به ورزشــگاه امام رضا)ع( را مطرح کردند اما فعلا 
که اصرار بر میزبانی ثامن ادامــه دارد. چمن این 
ورزشگاه هم شــرایط جالبی ندارد و اکثر دقایق 

مسابقه توپ روی هوا به سر می برد. 

دستگردی که روزگاری ورزشگاه اختصاصی باشگاه 
پاس محسوب می شد، به دلیل عدم نگهداری مناسب 
شرایط جالبی برای میزبانی از تیم های تهرانی ندارد. 
ســایپا در چند فصل اخیر به این ورزشگاه نقل مکان 
کرده اما این اتفاق هم باعث نشــده نواقص ورزشگاه 
دستگردی برطرف شــود. اینترنت ضعیف و چمن 
افتضاح باعث شــده صدای خبرنگاران و بازیکنان در 
جریان بازی های لیگ دربیاید. در اواخر لیگ هفدهم 
بازیکنان ســایپا به انتقاد از وضع چمن این ورزشگاه 

پرداختنــد و آن را عاملی برای پایین آمدن ســطح 
بازی خــود عنوان کردند. قطعی برق این ورزشــگاه 
هم در ســال های اخیر چند باری دردسرساز شده و 
یک بحران را به وجود آورده اســت. درنهایت هم باید 
به ظرفیت محدود استادیوم دستگردی اشاره کرد که 
باعث می شود هیچ وقت میزبان بازی های استقلال و 
پرسپولیس نباشد. حالا که سایپا سهمیه پلی آف لیگ 
قهرمانان آسیا را کسب کرده، باید به فکر رفع نواقص 

این ورزشگاه یا کوچ به استادیوم دیگری باشد. 

مسجدسلیمان؛ چالش های نخستین ورزشگاه ایران

14 ورزشگاه و یک دنیا مشکل

شهید وطنی؛ امنیت پایین در قائمشهر

جم؛ در انتظار رفع نواقص قدیمی

فتاحی: برای باشگاه ها ضرب الاجل تعیین کردیم

از AFC چه نمره ای می گیریم؟

ثامن؛ مسیر دردسرساز برای مشهدی هاسردار جنگل؛ چالش چمن مصنوعی در شمال!

دستگردی؛ چمن افتضاح 


